
УДРУЖЕЊЕ
ГЕОДЕТСКИХ И ГРАЂЕВИНСКИХ
ШКОЛА
Гагаринова 1, Нови Сад
тел: 021/ 443-444;  е-маил: udruzenje.gradj@yahoo.com

ЗАПИСНИК
са 16. седнице Извршног одбора

Удружења геодетских и грађевинских школа одржане 08.09.2016. године.
са почетком у 1100. сати

Седница је одржана 08.09.2016. године у Техничкој школи „Милева Марић-Ајнштајн“ у
Новом Саду са почетком у 1100 сати.

Седници Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа
присуствовали су следећи чланови:

1. др Станко Матић – председник Удружења
2. Драган Пантовић - потпредседник Удружења
3. Васко Николов- секретар Удружења
4. Марија Радић - Геодетска техничка  школа Београд
5. Војин Булатовић - Грађевинска школа  Београд
6. Тања Јоцић Стаматовић - Грађевинска техничка школа“Бранко Жежељ“Београд
7. Ирена Госпавић – Техничка школа „Радоје Љубичић“ Ужице
8. Славко Дувњак - Политехничка школа  Суботица
9. Иван Петровић – Техничка школа „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад.

Седници су присуствовали и:

1. Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање одраслих
2. Исо Планић - директор Политехничке школе Суботица
3. Иван Марић - директор Техничкe школe „Радоје Љубичић“ Ужице

За седницу Извршног одбора Удружења геодетских и грађевинских школа предложен је
следећи:

ДНЕВНИ РЕД

1. Усвајање записника са предходне седнице, известилац Васко Николов, секретар Удружења;
2. Кооптирање нових чланова Извршног одбора, реорганизација рада Извршног одбора у

наредном периоду на основу одлуке Скупштине од 14.05.2016.године – известилац  др.Станко
Матић, председник Удружења;

3. Организација 28. Републичког такмичења геодетских и грађевинских школа Србије –
известиоци Гојко Бановић - ЗУОВ, Драган Пантовић- потпредседник Удружења, др Станко
Матић, председник Удружења;

4. Издавачка делатност Удружења (приручници, уџбеници, наставна средства), предлог
концепције – известилац Гојко Бановић –ЗУОВ;

5. Актуелности у подручју рада  и образовној политици у наредном периоду - известиоци Гојко
Бановић - ЗУОВ,  др.Станко Матић, председник Удружења;

6. Извештај са састанка у Привредној комори Србије одржаног 13.07.2016. године;
7. Учешће на Међународној конференцији о стручном образовању и обуци „Заједничка визија-

Образовање за практично знање и вештине“ 20-21.09.2016. године- известилац Гојко Бановић
– ЗУОВ ; Васко Николов секретар Удружења

8. Текућа питања;



Након што је констатовао да постоји кворум за рад и одлучивање др Станкo Матић, је
предложио дневни ред, који је усвојен једногласно.

АД 1.
Записник  са 15 седнице је усвојен једногласно и без примедби. (уз дужно извињење секретара

достављен пре самог почека седнице)

АД 2.
Председник Удружења др Станкo Матић, је обавестио присутне о идејама везаним за будући

рада Удружења, a по одлуци Скупштине од 14.05.2016. године, и дискусије вођене на 15. седници
Извршног одбора од 09.06.2016. године,

 Да се изменама Статута предвиди формирање тела које би окупило директоре школа у
форми Извршног или Управног одбора Удружења, са много већим компетенцијама у
погледу одлучивања између две Скупштине. Број чланова таквог тела би се дефинисао
тако да сваки регион буде заступљен;

 У склопу таквог тела постојао би орган (Секретаријат) који би окупио наставнике
стручних предмета који су истакнути у раду Удружења, а који би оперативно радио на
спровођењу  одлука Управног (Извршног) везаних за стручну делатност Удружења.
Чланови тог тела би истовремено били и чланови Управног (Извршног) одбора;

 Реално је очекивање да би на тај начин лакше и ефикасније могли спроводити политику
и одлуке органа Удружења на терену, а рад стручних тела у оквиру Удружења
„релаксиран“;

У дискусији која је уследила, концепт је подржан са предлогом да се утврди нова
регионализација која би била адекватна стању на терену (тренутни проблем Шабац, Ваљево, Лозница
нису заступљени, а представљају озбиљне центре и слично). Рок за израду предлога је наредна
седница Скупштине, која би требала да се одржи у октобру 2016. године.

До тада би председник Удружења обавио консултације са директорима школа који су
заинтересовани да се активније укључе у рад Удружења, а Секретаријат припреми писани предлог
измена и допуна Статута.

АД 3.
Председник Удружења др Станкo Матић, је предложио да домаћин наредног 28.Републичког

такмичења буде Техничка школа „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад, што је Извршни одбор
једногласно и прихватио.

Постоји могућност да се организује истовремено такмичење у два подручја рада у Новом Саду,
а термин одржавања би требало усагласити са осталим Удружењима школа (оптималан термин би био
као и за 27. такмичење).

Задужен је председник Удружења да припреми конкретан предлог термина и о истом обавести
Министарство просвете, науке и технолошког развоја.

Извршни одбор је дао предлог дисциплина за следеће такмичење:
Теоријске дисциплине:

II разред
1. грађевинске конструкције

III разред
1. статика и отпорност материјала
2. примена рачунара у грађевинарству ( аutoCad)
3. примена рачунара у грађевинарству ( arhiCad )

IV разред
1. математика



2. организација грађења (технологија грађевинских радова)
3. геодетска мерења и рачунања

Практичне дисциплине:
1. декоратер зидних површина
2. керамичар-терацер-пећар
3. монтер суве градње
4. руковалац грађевинском механизацијом,

при чему ће реализација практичних  дисциплина бити условљена по истом принципу као за
претходно такмичење .

АД 4.
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање

одраслих, је изнео предлог за концепцију издавачке делатности Удружења, коју би у наредном
периоду морали имати с обзиром на велики проблем око уџбеника, приручника и наставних
средстава за стручне предмете.

У дискусији која је уследила констатовано је да потенцијал сигурно постоји, јер
поједине школе чланице Удружења имају и подручје рада хемија, неметали и графичарство, а
сигурно у школама има наставника, који имају наставне материјале, који би се уз одговарајуће
дораде везане за постојеће стандарде, могли публиковати и званично користи.

Наставници би на тај начин имали могућност да добију одговарајућу надокнаду од
продатих примерака, а и Удружењу би остао један део средстава за финансирање стручног
усавршавања наставника, као и активности Удружења.

То би се могло урадити за све стручне предмете, јер је евидентно да нам недостаје
добра литература посебно за „нове“ образовне профиле што је такође један од задатака
Удружења.

У савет за издавачку делатност су предложени:
 Геодетска техничка школа Београд
 Политехничка школа Суботица
 Техничка школа „Милева Марић-Ајнштајн“ Нови Сад
 Др Станко Матић председник Удружења

АД 5.
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање

одраслих, је најавио почетак рада на изради наставног плана и програма за образовни профил
Грађевински техничар, као и рад на реформи трогодишњих занимања.

Такође је најавио да предстоји даљи рад на плану и програму образовног профила
Техничар за одржавање објеката. Без обзира на то да ли ће почети са радом секторско веће
планиран почетак рада је крај 2016. године. Неопходно је до фебруара месеца 2017. године
урадити основни део везан за образовни профил Грађевински техничар, и урадити анализу
трогодишњих занимања, са циљем сагледавања могућности „спајања“ неких образовних
профила.

АД 6.
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање

одраслих, је информисао присутне чланове о састанку реализованом у Привредној комори
Србије, као и закључцима који су донети, а који су достављени уз позив за седницу.
Извршни одбор је донео закључак да се настави са радом на овом плану у сарадњи са ПКС.



АД 7.
Гојко Бановић - ЗУОВ- руководилац Центра за стручно образовање и образовање

одраслих, је обавестио присутне чланове Извршног одбора о предстојећој Међународној
конференцији о стручном образовању и обуци „Заједничка визија-Образовање за практично
знање и вештине“ 20-21.09.2016. године. Завод је један од суорганизатора конференције а као
кључна тема конференције биће концепт развоја стручног образовања („дуално“ образовање)

Испред Удружења геодетских и грађевинских школа позвани су да учествоују у раду
конференције:

 Ирена Госпавић
 Драган Пантовић
 Васко Николов

На наредној  седници Извршног одбора биће дата детаљнија информација о току
скупа.

АД 8.
 Утврђен је предлог чланарине од 150,00 динара месечно, по одељењу од

школске 2016/2017. године.
 Исо Планић-директор Политехничке школе Суботица, обавестио је чланове

Извршног одбора да је стигао позив од Заједнице геодетских и грађевинских
школа Републике Хрватске, да Удружење делегира преставнике за скуп који ће
се одржати на Брачу. Извршни одбор је донео одлуку да Удружење представљају
Исо Планић и др Станко Матић. Информација са тог састанка ће бити
презентована на следећем састакну Извршног одбора.

Након што је дневни ред исцрпљен састанак је завршен у 1520.


